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A facebookon terjed , amint Bunta Levente polgármester facebookos bejegyzésében
felháborodva kérdi, miért gond az, ha ők a város pénzéből a saját lapjuknak ennyi pénzt adnak,
ha a konkurencia ennél többet kap  magyar
közpénzekből. Nem szeretnénk kommentálni, hogy miért gáz a polgármester bejegyzése, hisz
felmerül bennünk a gyanú, vajon, nem lehet-e, hogy elöljárónk épp külföldön tartózkodik, és 
másra bízta
facebook oldalának kezelését.

 1 / 1

https://www.facebook.com/photo.php?fbid=10207352023945084&set=a.2042243181956.2128158.1420634787&type=1&theater
http://mihir.ro/udvarhelyi-hirado-milliok
/itthon/kozelet/20965-a-polgarmesteri-hivatal-elnezest-kert-a-bunta-taggalesert

